

## REUNIÓ DEAV – Acta 16.02.2012

**Assistents:** Lluís Pallarès, Sara Ferran, Juan Miguel Pla, Martí Obiols, Oscar Galeote, Alex Cuesta, Natalia Morató, Quim Escoda, Xavi Requena, Maribel Mata

**Excusats:** Luís Fernández, Diana Ros, Miquel Muñoz, Miquel Resines,

### Ordre del dia

#### 1. Elecció del dia de la reunió

En el doodle establert ha sortit escollit com al dia de la reunió cada dijous a l'EDC. A la reunió també ha sortit per votació el dijous com a dia de la reunió. Així doncs, els **dijous a l'hora de l'EDC** segueix com a **dia de la reunió**.

#### 2. Beca de la Laura Sancho

Aquesta **becaria no ha complert amb les hores que li pertocaven**, però en els últims dies ha treballat de manera molt ràpida. El Xavi Requena remarca que **durant el quadrimestre passat la Laura no va complir el seu calendari**. El Xavi i el Juan Miguel Pla també remarquen que no ha assistit a quasi cap reunió, és a dir, que tampoc mostra una excessiva voluntat de integració o de motivació. Per 7 vots a favor a que marxi i 7 vots en blanc, i cap vot a favor de que es quedi, **s'acorda acomiadar aquesta becaria**. Per **consens s'aprova que la becaria Maribel Mata es faci càrrec de les hores** que fins ara formaven part del calendari de la Laura ja que és la becaria més eficient.

#### 3. Curset de formació del dijous 23 de febrer del 2011

El **dijous 23 de febrer** hi ha un **curset de formació de representants i delegacions de la UPC, de les 15:30 a les 21:00 a l'edifici Vèrtex**. El curset l'imparteix gent del rectorat i tècnics que es dediquen a això. **Obert a tota la UPC**, però sobre tot va adreçat a gent de delegacions. Pel que fa als becaris, aquest curset seria obligatori.

#### 4. Viatge a Suïssa al juny

El Martí Obiols demana la opinió sobre organitzar un **viatge a Suïssa al juny**, d'una durada d'una setmana, on el **Coque Claret faria de guia**, es tractaria d'un viatge mitjanament econòmic tractant-se d'un viatge a un país com Suïssa. El Xavi Requena proposa que el viatge **no coincideixi amb els cursets de formació del CClai**a. El Martí opina que hauria de ser just **després d'entregar Tap** per així aconseguir una major presència d'estudiants.

#### 5. Conferència del Zumthor

Relacionant-lo amb el tema anterior, el Martí Obiols proposa que el **Coque Claret** faci una **conferència sobre Zumthor**, i així promocionar el viatge a Suïssa. Es proposa coma data per realitzar-la el **dimarts 6 de març**.

## 6. Excursió del Bofill

Excursió per anar a veure el **Walden 7 i el estudi d'arquitectura del Bofill**. Es proposa com a data per realitzar-la **l'1 de març**. El Martí Obiols proposa **obrir l'excursió a l'ETSAB per tal d'omplir les 30 places ofertades** (15 places per a l'ETSAV i 15 places per a l'ETSAB)

## 7. Excursió al cementiri d'Igualada d' Enric Miralles i una casa del Coderch

Una estudiant del Q4 té un familiar que viu en **una casa del Coderch** i estaria disposat a obrir-la a nosaltres per fer una visita. A més el Martí Obiols afegeix que és millor veure el **cementiri d'Igualada d'Enric Miralles** a la primavera, durant el matí per aprofitar les hores de sol, i proposa fer l'excursió un dissabte al matí. Molts dels delegats no veuen clar fer l'excursió un dissabte ja que es creu que la gent es ressentirà molt. El Xavi Requena remarcà que a la tarda, a part de tenir poca llum, el cementiri es tanca a mitja tarda. Tot hi això, s'acorda fer la visita un dissabte al matí. La Marina Martínez s'encarregarà de concertar un autocar de 40 places (empreses Autocrob o Dumbo) i assegurar-se de l'obertura del cementiri per a la data decidida. La data acordada per fer l'excursió és el **21 d'abril**.

## 8. Recordatori de la Xerrada de sostenibilitat i altres

**El 28 de febrer hi haurà una Xerrada de sostenibilitat a càrrec del Coque, Dani, Claudi, Tudó durant l'estona de EDC**. El Martí Obiols aprofita per recordar que les xerrades de l'any passat durant al setmana de la festa (xerrades comparatives) van funcionar molt bé.

El Juan Miguel Pla recordà que la xerrada sobre arquitectura japonesa proposada del Massip està "congelada". A més, també opina que seria **molt gratificant fer setmanes o dies monogràfics**, ja sigui monogràfics sobre països, sobre arquitectes o sobre edificis. Es decideix pensar en propostes i dates per fer-ho. Pel que fa a les dates, en aquest moment sembla bé realitzar una **setmana monogràfica** durant la setmana del **23 d'abril**.

Per finalitzar el tema cultural el Martí proposa portar algú conegut per a la setmana de la festa, algú capaç d'omplir la sala d'actes totalment.

## 9. Calor a l'ETSAV

L'Oscar Galeote va fer la petició d'entrar a l'acte de la reunió el tema de la recent **sensació de calor a la universitat**. La Maribel mata remarca que hi ha zones de l'ETSAV on fa molta calor i zones on fa fred. El Martí Obiols s'encarregarà de **comentar-ho als responsables de manteniment de manera extraoficial, i segons la resposta rebuda fer una petició o queixa formal**.

## 10. Nous delegats del Q1

L'**Esther Camps** i el **Manuel Ferez** són els nous delegats del quadrimestre 1.

**Assistents:** Juan Miguel Pla, Xavi Requena, Martí Obiols, Marina Martínez, Alex Cuesta, Pep Rovira, Miquel Resines, Miquel Muñoz, Diana Ros

**Excusats:** Maribel Mata, Sara Ferran

### Ordre del dia

#### 1. Aprovació de l'acte anterior

#### 2. Plagi PFC

S'ha de respondre el mail a la Mireia Sans, que demana que fem alguna cosa al respecte del plagi del seu PFC. S'acorda respondre-li que la **delegació està al corrent de la situació, però que la delegació no hi pot fer res al respecte, és un tema que ens supera i surt del nostre àmbit**. Tot hi així s'intentarà que un fet així no es torni a repetir.

#### 3. Reunió CREARQ

El **9, 10 i 11 de Març** hi ha un **congrés de la CREARQ a Madrid**, els **representants de l'ETSAV** que hi assistiran seran **l'Alex Cuesta i el Miquel Muñoz**. Es proposa enviar als dos representants tot hi que sigui més car, ja que és possible que l'escola només pagui la meitat del viatge.

#### 4. PFC i temes lliures

La Diana Ros apunta que molta gent li ha comentat que aquest any no es poden fer **temes lliures a tap 10** (el tap 10 va lligat amb el futur PFC, tot hi que no té perquè) i que aquest fet no agrada gaire als estudiants. El Martí Obiols afegeix que per normativa els Taps 7,8,9,10 són tallers i per tant s'han de fer els temes del taller. Tot hi així durant els últims anys s'han realitzat temes lliures en aquests taps que s'han seguit treballant durant el PFC. L'Alex Cuesta i en Pep Rovira apunten que si actualment portes un tema lliure ben preparat al Tap 10 si que el pots realitzar, però et pots trobar més desemparat en la futura tutoria del PFC. El que no agrada als alumnes és que moltes vegades, al PFC ja no tens el professor que t'ha portat durant el Tap 10 i que es coneix el projecte, sinó que t'assignen un professor de Tap diferent. S'acorda demanar ràpidament una **reunió amb la comissió acadèmica per informar-nos de com estar el tema actualment i resoldre l'assignació dels tutors**. També es proposa fer una **assemblea amb els estudiants de PFC i Tap 10**. Per votació s'acorda fer-ho dilluns o dimecres en comptes de un EDC (5 a favor de dll/dx i un a favor de EDC). S'acorda fer aquesta assemblea el **dimecres 14 de març** (5 a favor de dx i 0 a favor de dll). **El Martí Obiols proposa fer prèviament** a l'assemblea un monogràfic sobre el tema. Aquest dinar serà dijous 8 de març a la ETSAV.

#### 5. Aules de Tap

Com és tracta d'un tema llarg, i tampoc és pot fer cap canvi fins al quadrimestre que ve, es decideix **parlar d'aquest tema més endavant**.

## 6. Futbolí

El futbolí s'ha de **canviar de lloc** ja que **està molt deteriorat** degut a estar col·locat a d'intempèrie, a més dels **poc beneficis** que aporta actualment. S'acorda **desar el futbolí** en bon estat , és a dir netejar-lo prèviament, fins que es trobi una bona solució on col·locar-lo.

## 7. Festa de la ETSAV

El Martí Obiols proposa portar **grups decents** a la festa, si això és fes s'hauria de llogar un equip de so que costa sobre uns 600€.

**Assistents:** Martí Obiols Galí, Juan Miguel Pla, Ana Badia, Jordi Duatis, Marina Martínez, Xavi Requena, Maribel Mata

**Excusats:** Oscar Galeote, Miquel Muñoz, Alex Cuesta, Miquel Resines, Pep Rovira

### **Ordre del dia**

#### **11. Aprovació de les actes anteriors**

Actes aprovades per unanimitat

#### **12. Festa el proper de 30 de Març a Razz**

En Martí Obiols va trucar a Razz per si podem fer allà la festa el pròxim 30 de Març, i no hi va haver cap problema. Per tant, només hauríem de vendre les entrades aquí a la Delegació. No s'han de pagar les entrades per endavant, i aquelles que no es venguin es podran retornar a Razz. El Xavi Requena opina que no es vendran gaires entrades, i que per això creu que potser seria necessari fer un sondeig via facebook. S'acorda fer la festa per cinc vots a favor, cap en contra i tres en blanc.

#### **13. Aules de TAP**

Es donen quatre opcions per tal de deixar una aula única i exclusiva per fer tap.

1. Passar un tap de lletra a la tarda (dimarts i dijous)
2. Passar tap 3 a la tarda
3. Passar el quadrimestre 3 a la tarda
4. Fer taps de nombres dimarts i dijous i de lletres dilluns i dimecres o al revés.

El Juan Miguel Pla proposa donar les quatre opcions a direcció a veure que n'opinen. La Sara Ferran i en Martí Obiols opinen que passar tot el Q3 a la tarda fa anar malament a molts estudiants per únicament aconseguir una aula. Es decideixen fer un tempteig aquesta setmana i proposar-ho altre vegada la setmana vinent quan hi hagin més delegats. En aquest primer tempteig s'acorda donar només dues opcions a direcció, i per votació s'escullen les opcions 1 i 2.

#### **14. Taquilles buides**

Es decideix mirar quines taquilles estan buides. Així que un becari pengi un cartellet a cada taquilla buida i un esdeveniment al facebook perquè el propietari es posi en contacte amb la DEAV. Si no es localitza el propietari la setmana que ve es posarà la taquilla a lloguer. Així doncs, dijous vinent es posarien les taquilles buides a la venda durant l'hora del EDC. Les taquilles es vendran a 3 euros.

#### **15. Destinar diners de la DEAV per als llaips dels alumnes que acaben**

La DEAV opina unànimement que ha de ser la UPC qui pagui els llaips de final de carrera.

**16. Taquilles**

Taquilles metàl·liques, tirar-les endavant.

**17. Gots i samarretes**

Es decideixen comprar dues capses de gots de dos colors diferents. Logísticament ja és parlarà més endavant quan es venen. Pel que fa a les samarretes s'ha de començar a preparar les bases, els cartells, etc.

## REUNIÓ DEAV – Acta 13.03.2012

1.S'aprova l'acta del dia passat

2.La festa a razz es planteja moures per motiu de la telecogresca, es plantegen noves dates pero hi ha problemas per entregues de tap i examens. Es planteja la data del 4 de maig i el 13 de abril, es vota. 3vots per el dia 30 de març, 6 vots per el 13 d'abril, 1 vot per el 4 de maig.

Guanya la data del 13 d'abril per fer la festa a razzmatazz.

3.Reunio de CREARC, el marti explica ke es crearc i una mica de safareig anecdotic sobre la nostra relacio amb crearc. Alex li diuque no ha sigut com fin de semana negro, al seu viatge a Madrid per la reunió de crearc, diu que el van tractar molt be, ambient trakil, pasara per escrit el que van dir i fer al igual que l'acta del cap de semana. No hi va haber molt devat, va ser mes expositiu, de forma sorprenentment el 5+1 va començar amb força per unis gordes pero despres extraoficialment 4+2 era millor pero per no moure merda es mes comode seguir amb el 5+1. Hem apropiat opinio amb barcelona, volen fer coses ilegals. Tambe es va fer renovacions de carrecs i el Alex va se rel president de la messa electoral. Hem de discutir si ser sede de la CREARC o Barcelona, sino sera Alicante. En cap moment ens han insinuat formar part de la crearc. Els hi va donar la sensacio que els que tenen la ultima paraula son els del colegi d'arquitectes i que tenen bastanta ma amb el ministeri, el cescai li dona por per que lo que volen es viure d elos cotes d'arquitectes. Aquesta setmana hauriem de decidir si som sede al setembre l'ultim cap de setmana. Seguirm parlan-ho la semana que be, el marti veu clar esser la seu. Cal buscar als de la salle perque estan desapareguts.

4.Canvi de logo actual, 6 vots a favor de canviar el logo, 1 vot en contra. Es diu de obrir el concurs a escoles de diseny, el marti prefereix fer-ho entre la DEAV. Per consesn s'aprova fer concurs, s'aprova fer un premi.

5.El Coque a fallat per la xerrada de la setmana que be.

6.Dema hi ha assamblea de TAPs hem de redactar uns punts i penjar en el facebook.

7. ens hem quedat sense samarretes per la festa per falta de finançament de la escola, es planteja fer-ho nosaltres amb un low cost o un do it your self.

1vot no fer-ho, 4 do it your self, 4 do it your self

Continuem parlant per mail.

## REUNIÓ DEAV – Acta 20.03.2012

**Assistents:** Juan Miguel Pla, Miquel Resines, Miquel Muñoz, Anna Badia, Xavi Requena, Marina Martínez, Jordi Duatis

**Excusats:** Martí Obiols Galí

### Ordre del dia

#### 1. Aprovació de l'acta anterior

**No s'aprova** l'acta per dos vots en contra i un a favor.

#### 2. Taquilles

El Juan Miguel Pla opina que podríem moure un parell d'elements per aconseguir que les taquilles estiguin a la **paret plana**. També s'opina que es podrien col·locar on hi ha tot allò d'Antoni Font. Als assistents (per sis vots a favor) no els hi sembla bé col·locar les taquilles on proposa en Jordi Sabater (a dalt amb les altres taquilles), sinó que creu millor reorganitzar l'espai per **col·locar les taquilles al costat de les màquines de vending o el mostrador sense utilitzar**.

#### 3. Gots

S'acorda per votació unànime encarregar només **dos colors de gots; transparent i taronges**. Es proposa realitzar unes bases molt més estrictes i que la tria de les samarretes guanyadores sigui mitjançant un punt entremig entre votació popular i jurat. El Miquel Muñoz proposa que també es podrien fer USB, com a cosa nova. Com no s'acorda res en concret es proposa posposar el tema per resoldre-ho via mail o la setmana vinent.

#### 4. Excursió a Igualada

S'acorda unànimement el canvi de data per a l'excursió a Igualada. Així doncs, l'excursió es realitzarà el **28 d'abril**.

#### 5. Votació per internet

Es puntualitza utilitzar el sistema de votació per Internet per **a votacions puntuals sense que aquest sigui una excusa per no ser presencial a les reunions**, així doncs, els temes importants caldrà debatre'ls igualment. S'aprova aquesta opció per 6 vots a favor, cap en contra i un en blanc.

## REUNIÓ DEAV – Acta 27.03.2012

**Assistents:** Martí Obiols, Marina Martínez, Miquel Resines, Alex Cuesta, Ana Badia, Jordi Duatis, Oscar Galeote.

**Excusats:** Alumnes Q1 i Q2, Juan Miguel Pla, Miquel Muñoz, Agustin F.Martín, Pep.

### Ordre del dia

#### 1. Subvencions de la CAED

Es demanarà a la CAED que paguin els **gots**, el desplaçament a la **sectorial de Madrid** i l'**equip de so**.

#### 2. Festa Razz

Tindrem les **entrades el dimecres 28 de març a la tarda**. Les posarem a la venda el divendres 30 de març. Posarem els dies abans paradeta al vestíbul.

#### 3. Festa de primavera

Els RCR ens han dit que no vindran, no poden en aquestes dates. Es proposa portar el **Bohigues**. Vindrien el **dimarts 8 o dijous 10 de maig**. També es proposa la Carme Pinós si el Bohigues fallés.

També es buscaran professors per fer una xerrada del **Zumthor** i les **piscines del Siza**. Ho explicaran el Brufau i el Marzà, falten 2 més. També la mateixa setmana de la festa.

#### 4. Setmana temàtica

El Jordi Duatis proposa fer per Sant Jordi una espècie de paradeta virtual on la Deav recomani 10 llibres recomanats per 10 professors. S'accepta, s'encarregarà en Jordi Duatis. El Coque Claret farà una xerrada sobre Suïssa.

#### 5. Samarretes

El Martí Obiols proposa que les votacions vagin per Genweb o per Facebook. Es decideix que la votació serà per butlleta. Al revers hi haurà publicitat de Razz. Es decideix que es farà premi per al que se li faig una samarreta, un xec regal de la cooperativa. Entre els votants del concurs es sortejarà algun obsequi.

A més de les samarretes, es faran bosses amb el logo, de cotó. Color a determinar

Es buscaran "sudaderes", mocadors o altres coses per fer.

**Assistents:** Martí Obiols, Marina Martínez, Miquel Resines, Ana Badia, Jordi Duatis, Oscar Galeote, Maribel Mata, Alex Cuesta, Miquel Muñoz.

**Excusats:** Alumnes Q1 i Q2, Pep Rovira.

### **Ordre del dia**

**1. Aprovació de l'acta anterior**

L'acta queda aprovada per unanimitat

**2. Viatge a Suïssa**

El **Coque Claret** ens farà de **guia** entre d'altres. El Martí Obiols proposa **convidar el Coque, de manera que aquest no hagi de pagar res**. El Coque ocuparia una de les 28 places, i això suposaria un increment de 15 euros per la resta dels que hi viatgin. **S'aprova per votació (6 a favor, 1 en contra i 2 en blanc) pagar 15 euros per persona per finançar el viatge del Coque, si no s'omplissin les places ell es pagaria la resta**. L'Oscar Galeote opina que ja que nosaltres volem convidar-lo a Suïssa ell podria cedir i deixar posar el futbolí a d'hivernacle.

**3. Xerrada amb el Coque i reserva de sala d'actes**

En Martí Obiols proposa fer una breu **xerrada sobre el viatge a Suïssa el proper 19 d'abril**. El Coque no volia fer una xerrada només de Suïssa, així que voldria explicar les influències del Zumthor, etc. La xerrada del Coque encara no té un dia definit. **S'acorda anar a parlar amb en Jordi Sabater per acordar quan podem i quan no podem reservar la sala d'actes, hi aniran en Martí Obiols, l'Alex Cuesta i la Marina Martínez**.

**4. Samarretes**

Hi ha una **samarreta el dibuix del qual és un plagi d'una imatge que té un copiright del 2011**. Es decideix no fer aquesta samarreta tot hi que surti guanyadora.

Al jurat es reunirà el divendres 13 de 15:00 a 15:30, abans de les dos es buidarà una mica la urna per començar a comptar. El dijous 12 a la tarda es començarà el recompte. La empresa ha d'estar assabentada i rebre el arxiu el dilluns a les 8:00, segurament l'empresa escollida serà la Potis de Sabadell.

**5. Excursió a igualada**

El dissabte **28 d'abril**. S'ha de publicitar. El autocar el contractaríem la mateixa setmana en funció del numero d'excursionistes. **L'Alex Cuesta serà el guia**. Sortirà a les 9:30 de la universitat i s'estima l'arribada a Igualada les 10:30.

**6. Setmana temàtica**

En principi es va dir que el tema seria la construcció. Es proposa com a conferenciants en **Coque Claret el dimarts 24 d'abril**, per fer una xerrada en una aula teòrica sobre un **edifici de Suïssa**. **Dijous 26** a la sala d'actes els conferenciants seran en **Claudi Aguiló**,

**el Jaime Proust i el Lluís Parramon.** Com a edificis o arquitectes a discutir es proposa Calatrava, Gehry, Gaudí.

**Assistents:** Ana Badia, Maribel Mata, Alex Cuesta, Xavi Requena, Oscar Galeote.

**Ordre del dia**

**1.- Recompte votacions samarretes:**

| RECOMPTE SAMARRETES                                   | FACEBOOK  | INTRANET  | URNA       |
|-------------------------------------------------------|-----------|-----------|------------|
| <b>04- Keep Calm</b>                                  | <b>30</b> | <b>17</b> | <b>215</b> |
| 02- ETSAV Barcode                                     | 17        | 6         | 171        |
| 09- Escola tècnica superior d'Arquitectura del Vallès | 2         | 3         | 111        |
| 08- l'Arquitecte de Vitruvi                           | 22        | 8         | 107        |
| 13- TAP Evolution                                     | 4         | 7         | 107        |
| 07- tap night fever                                   | 11        | 10        | 98         |
| 10- ETSAV University                                  | 3         | 5         | 71         |
| 03- Simply ETSAV                                      | 8         | 4         | 65         |
| 11- Be a Project                                      | 7         | 8         | 58         |
| BLANCO                                                |           |           | 56         |
| 12- Born to burn                                      | 3         | 2         | 54         |
| 06- Apalabrados                                       | 3         | 1         | 50         |
| 01- Nightmare 2012                                    | 4         | 5         | 43         |
| 15-clowbox                                            | 0         | 2         | 18         |
| 05- Charles Édouard                                   | 0         | 1         | 8          |
| 14- Burbujas en cascada                               | 0         | 0         | 6          |

**2.- Decisió del jurat de la delegació**

Es vol decidir està entre la samarreta Keep Calm i la ETSAV Barcode. Es raona que la de Keep Calm té possibilitats per vendre més ja que compta amb el Brufau de logo.

Es procedeix a la votació.

Vots a favor de fer la Keep Calm: Alex, Ana, Oscar,

Vots a favor de la ETSAV Barcode: Xavi, Marina (vot per escrit)

**Assistents:** Martí Obiols, Marina Martínez, Miquel Resines, Ana Badia, Jordi Duatis , Maribel Mata, Alex Cuesta, Xavi Requena, Quim Escoda, Miquel Muñoz.

**Excusats:** Sara Ferran, Natalia Morato, Oscar Galeote

### **Ordre del dia**

#### **1. Canvi del dia de la reunió**

En Martí Obiols proposa tornar a **canviar el dia de la reunió a dijous** per qüestions de assistència. El Xavi Requena opina que dimarts va millor per un tema d'organització de la setmana. Es farà una **votació via mail**. Tot i així **dimarts que ve no hi haurà reunió** ja que hi ha una coincidència horària amb la conferència de Coque Claret.

#### **2. Samarretes**

A la reunió monogràfica de samarretes va sortir escollida la samarreta Keep calm. La Marina Martínez proposa fer les bosses amb el segon disseny guanyador. Anteriorment ja s'havia acordat fer les samarretes i les bosses amb el disseny de Keep calm. S'acorda seguir fent **el model guanyador tant a les samarretes com a les bosses**. es proposa que la comanda sigui **de 40 samarretes negres, 20 samarretes grogues i 30 bosses**. El Martí Obiols proposa fer un altre color de **samarretes**, blau elèctric amb les lletres blanques, **per la gent que estigui a la barra**, d'aquestes samarretes se'n faran 20 per 8 vots a favor, 1 en contra i 0 en blanc.

#### **3. Festa de Razz**

Amb la festa de Razz hi va haver un **benefici de 300 euros nets**.

#### **4. Junta d'escola**

A la **Junta d'escola del passat dijous 12 d'abril** el tema principal va ser la **reducció de punts de docència**, punts que se'ls donen als departaments per que aquests els donin als professors. A causa d'aquesta reducció hi hauria una reducció de professorat, de manera que només es podrien fer les assignatures troncal i obligatòries i dues optatives per departament. En les pròximes setmanes cada departament decidirà quins professors es queden i quins faran fora. El Martí proposa una estratègia a seguir

#### **5. Excursió a Igualada**

El dissabte **28 d'abril**. S'ha de publicitar. El autocar el contractaríem la mateixa setmana en funció del nombre d'excursionistes. **L'Alex Cuesta serà el guia**. Sortirà a les 9:30 de la universitat i s'estima l'arribada a Igualada les 10:30.

#### **6. Setmana temàtica**

En principi es va dir que el tema seria la construcció. Es proposa com a conferenciants en **Coque Claret el dimarts 24 d'abril**, per fer una xerrada en una aula teòrica sobre un **edifici de Suïssa**. **Dijous 26** a la sala d'actes els conferenciants seran en **Claudi Aguiló**,

**el Jaime Proust i el Lluís Parramon.** Com a edificis o arquitectes a discutir es proposa Calatrava, Gehry, Gaudí.

Reunió DEAV – **Acta 29.05.2012**

**Assistents:** Martí Obiols, Marina Martínez, Miquel Resines, Jordi Duatis, Quim Escoda, Miquel Muñoz, Juan Miguel Pla, Oscar Galeote, Alex Cuesta

**Excusats:**

**Ordre del dia**

**1. Concurs**

Diferenciar entre base comuna del procediment tècnic i un altre amb el que es demana. Màxim 3 din A1 ja siguin verticals o horitzontals per proposta amb suport rígid.

8-15 octubre entrega a delegació

Sense consultes.

Els canvis es troben a la nova versió.

**2. Informe becaris**

**3. Junta escola dilluns**

Improvitzarem. I proposarem pagar un notari (500-100€) para

**4. Jornada debat TAP's**

**5. Informacions diverses**